
ACTA DEL PLENARI DE LA COMUNITAT  del 4-6-24 

Tres membres de l’equip directiu i 14 representants de famílies al començament de la reunió 
(17. 25). Al llarg de la reunió ha anat variant el nombre d’assistents. Finalitza el plenari a les 
19.15 hores. 

L'ordre del dia és el següent: 
 
1. Aprovació de l'acta anterior.  
Ens ha arribat un correu amb una esmena a l’acta en relació al torn obert i el funcionament del 
menjador: “necessito fer una resposta a l'acta enviada del plenari, ja que no sento per res 
representada les opinions que es van expressar en ell l'altre dia. Es resumeix tant, que es perd 
tot el que es va dir i soc coneixedora que posteriorment de viva veu han sigut manipulades 
totes les paraules que vam dir algunes de les persones. Ara això sí, a l'acta aquestes paraules 
no es van apuntar”. 

2. Calendari escolar i jornada continuada/intensiva del curs 2024-2025.   
El curs començarà dilluns 9 de setembre de 2024 i acabarà el 20 de juny 2025 (s’adjunta 
calendari).  

L’any vinent el Departament d’Educació permetrà fer jornada continuada (de 9 a 13 h) el dia 
20 de desembre i del 10 al 20 de juny.  

Un sector de famílies demanen modificar l’horari d’infantil i de primària del centre per al curs 
2024-2025, la proposta és la següent: obertura de portes de primària deu minuts abans 
d’infantil (no com ara que són només cinc minuts i comença primer infantil). S’aprova fer el 
canvi i fer-ne una valoració a finals del curs que ve. Així doncs, l’horari de primària serà de les 
8.50 fins a les 12.20 i a la tarda de les 14.50 a les 16.20. L’horari d’infantil serà de les 9.00 fins a 
les 12.30 i a la tarda de les 15.00 a les 16.30. 

El Departament d’Educació permet fet tres dies d’incorporació gradual de I3. Concretament, 
sol·licitarem autorització per fer aquesta acollida els dies 9, 10 i 12 de setembre en franges 
d’una hora i mitja.  

Al consell escolar del 20 de març es va presentar la memòria del mandat de direcció 2020-2024 
que després es va enviar a la inspectora en cap. L'avaluació ha estat positiva i s’ha presentat un 
nou projecte de direcció 2024-2028 que també ha estat acceptat per inspecció. Així doncs, ens 
fa il·lusió compartir que hi haurà continuïtat de l'equip directiu. 
 
3. Dades de la preinscripció a les escoles públiques i concertades de Mataró (I3)  
La setmana passada es van donar a conèixer les dades de preinscripció de Mataró al Consell 
escolar municipal (CEM). Arran de la baixa natalitat i la zona única, hi ha escoles públiques i 
concertades de la ciutat que han tingut poca demanda i d’altres molt superior a l’oferta inicial. 
A la nostra escola seguim amb una oferta i demanda equilibrada tot i que tenim 11 alumnes  
d’I3 a la llista d’espera.  
 
 
 



4. Debat en relació a la quota material de l'escola (190€) i la gestió del val escolar.  
Fa deu anys que no s’incrementa la quota de material de l’escola, però el cost del material ha 
anat augmentant. Per això, es proposa augmentar entre 10€ i 20€ la quota. Finalment, es 
decideix incrementar 10€ arribant als 200 euros, a part de la quota de l’AFA.  
 
5. Horaris del curset de piscina del curs que ve i nova proposta per anar i tornar de l'escola a 
la piscina.   
Segon hi anirà del divendres 20 de setembre fins al 31 de gener i primer des del divendres 14 
de febrer fins a 13 de juny. Segon mantindrà l’horari d’aquest curs els divendres a la tarda, 
però primer hi anirà els divendres el matí, de 11:30 a 12:15. Recordem que la norma és que les 
mateixes famílies de segon acompanyin i recullin els seus fills i filles a la piscina, i l’excepció és 
fer ús del servei finançat per l’AFA deixant-los a l’escola a les 14:30 (amb alumnat que es 
queda a menjador) i recollir-los a l’escola a les 16:45. De la mateixa manera, les famílies de 
primer caldrà que recullin els seus fills i filles a la piscina, si no es queden a menjador. 
Aleshores, per donar valor a aquest servei de l’AFA, els alumnes que no es quedin a menjador i 
vulguin fer ús d’aquest acompanyament hauran de pagar aquest servei amb un cost molt 
semblant al SAM/SAV.  
 
6. Valoracions de les diverses comissions.  
Comissió de menjador: nova coordinadora per baixa de l’anterior, la nova coordinadora es 
preveu que sigui la coordinadora de l’any vinent, es fa un control de les incidències, s’ha 
reincorporat la cuinera.  
Comissió d’infraestructures: la pregunta al ple de l’Ajuntament s’ha acceptat i s’ha convocat 
una concentració prèvia a fora.  
 
7. Torn obert de paraula.  
Es vol fer una samarreta corporativa de l’escola gratuïta per a tot l’alumnat, però encara no 
tenim clar el disseny. 
Una família ha preguntat si hem participat a les proves PISA, és mostral, no hi hem participat. 
Aleshores s’ha preguntat pels resultats de les competències bàsiques que no es poden fer 
públics per evitar comparacions amb altres escoles. Val dir que estem satisfets dels resultats 
de les proves de 6è els quals es mostren al consell escolar de principis de curs.  
Es pregunta quina valoració es fa de l’enquesta del benestar emocional feta el curs passat per 
l’Ajuntament. Com a escola pensem que no ha tingut gaire impacte.  
 
  
Totes les decisions preses s’han de ratificar al Consell escolar convocat dimarts 11 de juny. 
 

 

 

 

 


